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Abstract (en)
To ensure that, when medium flows are used which are delivered by means of at least one delivery device and nozzles fed thereby against the
surface of the material, a uniform flow velocity of the medium and hence a uniform energy exchange are achieved at the surface of the material, the
total cross-sectional area of the nozzle orifices (11), relative to a plurality of adjacent nozzles (10), decreases in the outflow direction of the medium.
The decrease in the total cross- sectional area can be effected by reducing the cross-sections of the nozzle orifices in the outflow direction of the
medium and/or by increasing the spacing of the nozzles in the outflow direction of the heating or cooling medium. <IMAGE>

Abstract (de)
Um an der Gutoberfläche in Vorrichtungen zum Erwärmen oder Kühlen von metallischem Gut unter Verwendung von Mediumsströmen, die
mit Hilfe von wenigstens einer Fördervorrichtung und davon gespeisten Düsen gegen die Gutoberfläche gefördert werden, eine gleichmäßige
Strömungsgeschwindigkeit des Mediums und damit einen gleichmäßigen Energieaustausch zu erreichen, nimmt die Gesamtquerschnittsfläche
der Düsenöffnungen (11) bezogen auf mehrere nebeneinander angeordnete Düsen (10) in Abströmrichtung des Mediums ab. Die Abnahme
der Gesamtquerschnittsfläche kann über in Abströmrichtung des Mediums kleiner werdende Querschnitte der Düsenöffnungen und/oder durch
Vergrößerung des Abstandes der Düsen voneinander in Abströmrichtung des Erwärmungs- oder Kühlmediums erflolgen.
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